
 
 

 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, .20.09.2021 r. 

Zapytanie 

w sprawie: informacji o pracach komisji ds. przystanków  

 

W związku z interwencją mieszkańca  jak i w nawiązaniu do serii wcześniejszych zapytań i 
odpowiedzi na nie zwracam z prośbą o informację o tym jakie jest stanowisko komisji ds. 
przystanków odnośnie wyznaczenia podwójnego przystanku Zachodnia - Lutomierska, utworzenia 
nocnego przystanku Sikorskiego - Świtezianki i zmiany lokalizacji przystanku 11 Listopada - Dw. 
Łódź Radogoszcz Zachód. 

Jednocześnie proszę o informację czy istnieje możliwość publikacji na stronie UMŁ 
każdorazowo raportu z posiedzeń komisji bu umożliwiłoby to zapoznanie się przez mieszkańców z 
ustaleniami komisji i eliminowałoby konieczność składania zapytań 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




